

25 aktiviti dalam talian sepanjang tiga bulan

Membabitkan pelajar mobiliti dari Universitas Muhammadiyah Surakarta, Indonesia

UB 04.08.2021 P. 04

KOTAKINABALU: Fakulti Perniagaan, Ekonomi dan Perakaunan (FPEP) Universiti Malaysia Sabah (UMS) telah berjaya melaksanakan lebih 25 aktiviti dalam talian untuk pelajar mobiliti dari Universitas Muhammadiyah Surakarta, Indonesia dalam tempoh tiga bulan lepas.

Aktiviti dalam talian yang dijalankan FBEA UMS memfokuskan pada penceritaan budaya, permainan tradisional, dan taklimat lokasi pelancongan di Sabah.

Kegiatan itu merupakan peluang unik bagi pelajar mobiliti dalam talian dari Muhammadiyah Surakarta, Indonesia untuk memperoleh pengalaman yang tidak ternilai, mempelajari serba sedikit dialek daerah dan slanga, serta program pengembangan kemahiran interpersonal secara khusus semasa pandemik dan sekatan rentas negara masih dikuatkuasakan.

Kegiatan ini terus-menerus diadakan dari semasa ke semasa, untuk mempersiapkan pergerakan mobiliti Muhammadiyah dengan lebih baik agar mereka dapat merasa 'kembali' ke Sabah setelah wabak dan lawatan ke Sabah dibenarkan.

Idea untuk 'kembali ke Sabah' dimulakan dengan Andy Lee Chen Hiung, penyelaras mobiliti untuk memastikan pelajar mobiliti dapat mengetahui tempat-tempat menarik yang mesti dilawati di Sabah, serta akan dapat menikmatinya dengan lebih baik ketika mereka kembali berkunjung secara fizikal.

Eva Nur Khasanah, wakil pelajar dari Muhammadiyah Surakarta berkongsi pendapatnya dengan berterima kasih kepada semua pensyarah yang terlibat dalam pembelajaran serta aktiviti mobiliti dalam talian yang dijalankan oleh FBEA UMS.



BERJAYA: Hepy Adrityarini, penyelaras mobiliti dari Muhammadiyah Surakarta mengucapkan terimakasih dan penghargaan kepada UMS. Turut kelihatan Dekan FBEA UMS, Timbalan Dekan dan penyelaras dari kedua-dua universiti.



DR. KASIM

Dia seterusnya menyatakan bahawa pelajar Muhammadiyah Surakarta sememangnya gembira dan senang hati dapat memperoleh pengalaman proses pembelajaran dalam talian mereka di UMS.

Hepy Adrityarini, pensyarah Muhammadiyah Surakarta yang juga penyelaras mobiliti mengucapkan terimakasih dan penghargaan kepada UMS atas layanan mesra dan semua aktiviti yang dijalankan oleh FBEA UMS.

Dia berharap akan ada lebih banyak kerjasama antara UMS dan Muhammadiyah di masa depan.

Universiti Muhammadiyah Surakarta adalah salah satu daripada 164 Universiti Muhammadiyah (PTM) dan salah satu Institusi Pendidikan Tinggi Swasta (PTS) tahun 1890 di Indonesia.

Kampus ini mempromosikan 'Wacana Ilmiah dan

Islam' untuk memupuk budaya Islam berdasarkan nilai-nilai Islam. Muhammadiyah Surakarta kini mempunyai 11 fakulti, 44 program pengajian diploma hingga kedoktoran, dengan dua program peringkat dua peringkat antarabangsa, program antarabangsa dan program berkembar.

Ia mempunyai kira-kira 23,357 pelajar diploma dan 4,211 pelajar siswazah.

Dekan FBEA UMS, Prof Datuk Dr. Hj. Kasim Hj. Md Mansur menyambut baik idea Muhammadiyah Surakarta untuk mempromosikan program pertukaran dan kerjasama berterusan dalam pelbagai aspek.

Dr Kasim mengucapkan tahniah kepada 28 pelajar mobiliti di fakulti dan berharap dapat menerima lebih banyak pelajar mobiliti pada masa akan datang.

Program mobiliti FBEA UMS dan Muhammadiyah Surakarta ditutup dengan program Perayaan Akhir Semester yang dianjurkan bersama oleh kedua-dua universiti tersebut, dengan lima persembahan dalam talian yang menarik oleh 28 pelajar dari Muhammadiyah Surakarta.

FBEA UMS adalah sentiasa berkomitmen untuk memastikan semua aktiviti mobiliti dalam talian akan sentiasa berharga dan bermakna bagi para pelajar, terutamanya dalam masa wabak yang sukar.